
 
 

 
 

Αθήνα, 24 Ιουλίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

Θέμα: «Κέντρο φιλοξενίας ασυνόδευτων ανήλικων εντός αστικού 

ιστού» 

               

Σύμφωνα με ανακοίνωση του Δήμου Πετρούπολης, μία Μη Κυβερνητική 

Οργάνωση αποφάσισε να μισθώσει κτήριο που ανήκει σε ιδιώτη για να 

εγκαταστήσει Κέντρο Φιλοξενίας Ασυνόδευτων Ανηλίκων. 

Φυσικά οι διαδικασίες έγιναν «fast track» και οι κάτοικοι δεν ρωτήθηκαν για να 

δώσουν την έγκριση τους. 

Όπως φαίνεται σε βίντεο που κυκλοφόρησε στο διαδίκτυο, συγκεντρώθηκε 

κόσμος έξω από την εγκατάσταση με την πλειοψηφία των κατοίκων να μην 

θέλουν μία τέτοια δομή στην περιοχή τους καθώς γνωρίζουν πως πολλές φορές 

βαφτίζονται «ως ασυνόδευτα ανήλικα παιδιά», ενήλικες παράνομοι αλλοδαποί. 

Όπως ανακοινώθηκε από τον τοπικό Δήμο: 

«Θα πραγματοποιηθεί μετεγκατάσταση σε κτίριο ιδιώτη στην Πετρούπολη 

ασυνόδευτων προσφυγόπουλων ηλικίας 12-18 ετών, τα οποία τώρα φιλοξενούνται 

σε αντίστοιχη δομή στα Σεπόλια. 

Για το ακίνητο η Δημοτική Αρχή έχει ζητήσει από την αρμόδια πολεοδομία να 

πιστοποιηθεί η καταλληλότητα του». 

Οι κάτοικοι αντέδρασαν καθώς όπως δικαίως ισχυρίστηκαν τους έχουν φέρει προ 

τετελεσμένων γεγονότων. 

Ο χώρος ο οποίος θα παραχωρηθεί για τη στέγαση αλλοδαπών ανήκει σε ιδιώτη 

και βρίσκεται ανάμεσα σε κατοικίες, μέσα στον αστικό ιστό της περιοχής. 

Ως αιτία της μετεγκατάστασης προβλήθηκαν οι νέες οδηγίες από την Ευρωπαϊκή 

Ένωση και την κυβέρνηση, οι οποίες χρηματοδοτούν μέσα από σχετικά 

προγράμματα τις Μ.Κ.Ο., σχετικά με τον μέγιστο αριθμό φιλοξενούμενων 

παιδιών και τις προϋποθέσεις των κτιρίων φιλοξενίας. 

 

 

 

 

 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6017

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/7/2024



 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Είναι ενήμερο το Υπουργείο για μια τέτοια κίνηση; Aν ναι, έδωσε σχετική 

άδεια; 

2. Για ποιον λόγο οι δομές αυτές δημιουργούνται εντός αστικού ιστού με 

αποτέλεσμα να αντιδρούν οι κάτοικοι;  

3. Oι συγκεκριμένες ΜΚΟ έχουν δικαιοδοσία να διαχειρίζονται όπως αυτές 

επιθυμούν τις μεταναστευτικές ροές ή αυτό είναι αποκλειστικό προνόμιο 

κρατικής μέριμνας;  
 

 
 

 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
 

Γεώργιος Μανούσος 

Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
 

 




